

Jabra Elite 65t 臻律真無線藍牙耳機 / Jabra Elite 65t True Wireless Earbuds	
牌子 / Brand	Jabra
型號 / Model	Elite 65t
原產地 / Place of Manufacture	大陸 / China
主要功能 / Key features	<ul style="list-style-type: none"> - 4 麥克風技術 - 等化器 - Bluetooth 5.0 - 單次充電可提供最長約 5 小時的電量，外加附帶 10 小時電量的袖珍充電盒 - 防護等級設計為 IP55，提供兩年防水、防塵保護* - 可連接到 Alexa 或 Siri® - 可同時連接兩部手提電話 - 15 分鐘充電可提供 1 小時電量 - “HearThrough”功能可即時接收外圍聲音而不用除下耳機 <p><small>*需於 Sound+ APP 註冊</small></p> <ul style="list-style-type: none"> - Four-microphone technology - Equaliser - Bluetooth 5.0 - 5 hours of battery life from a single charge, and up to 10 hours in total with the pocket-friendly charging case - IP55-rated - 2-year warranty* - Voice command via Alexa or Siri® - Connect to 2 devices simutinuously - Double-tap for HearThrough function for paying attention to what’s around you - 15 minutes Fastcharge can provide 1 hour battery <p><small>*Registration on Sound+ APP required</small></p>
配件 / Packaging list	<ul style="list-style-type: none"> · Charging Case · 3 sizes of silicone eargels (S, M, L) · 充電盒 · 3 種尺寸的矽膠耳膠 (小號、中號、大號)
產品價格 / Product price	<p>請參照銷售備忘錄/發票議定之價格。</p> <p>Please refer to the Sales Memorandum/Invoice for the agreed price.</p>

送貨附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery fee may be charged for specific area/ location (e.g. outlying island)
換貨政策 / Exchange policy	適用於銷售備忘錄/發票/送貨單日期起計 7 天內。詳情請參閱銷售備忘錄條款及細則或聯絡我們。 Applicable to 7 days from the date of Sales Memorandum / Invoice / Delivery Note. For details, please refer to the Terms and Conditions of Sales Memorandum or contact us.
保養期 / Warranty period	主機 Main: 2 年 / 2 years
	配件 Accessory: 沒有保養 / No warranty
	產品保養受銷售備忘錄條款及細則列明的第三方保養約束。 Product warranty is subject to the Third Party Warranty as set out in the Terms and Conditions of Sales Memorandum.
換貨服務供應商 / Exchange service provider	Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited
維修服務供應商 / Repair service provider	Wah Fung Computer Center / 華風電腦有限公司
維修服務地址 / Repair service address	香港九龍鴻圖道 26 號威登中心 9 樓 901 室 Rm 901, Westin Centre, 26 Hung To Rd, Kwun Tong, Kln 星期一至六 10am-7pm, 星期日及公眾假期休息 Mon-Sat 10am-7pm, Closed on Sunday and public holidays
維修服務熱線 / Repair service hotline	Tel: 3996 9624

上述產品資料由生產商/供應商提供。該資料如有更改，恕不另行通知。

The above product information is provided by the manufacturer / supplier. Such information may be subject to change from time to time without notice.

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited
查詢熱線 Enquiry hotline: 2888 1888 / 2888 0008
<http://www.hkt.com>